
 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
                   15 juni 2017 

 

Sammanträde torsdagen den 15 juni 2017 klockan 18:00-19:25 
Ledamöter Ersättare 
Sus Andersson (MP) ordförande 

Ole-Jörgen Persson (M) vice ordförande 

Anna Jonazon (S)  

Azad Hassan (S) 

Mecide Gulenay (S) §§ 1-9, 11-41 

Jossif Gummar (S) 

Stephan Gullberg (MP) 

Dennis Wedin (M) 

Markku Sirviö (M) 

Markus Brigander (M)  

Annika Rosenberg (M) 

Bengt Porseby (L) 

Celal Altun (S) §§ 1-9, 11-41 

Mohamed Nuur Bashir Abdi (S) 

Guner Kayhan (MP)  

Naemi Karlsson (M) 

Aras Amin (M) 

Olof Kollinius (M) 

 

Tjänstgörande ersättare 
Ifrah-Degmo Mohamed (V), Celal Altun (S) § 10 

 
 

Anmälda förhinder 
Agneta Åberg (S), Rashid Mohammed (V)  

Carolina Rosén (L), Urban Werner (KD) Malin 

Holmberg (S)  

 

 

Tjänstemän 
§§ 1-21, Stadsdelsdirektören Per Kjellander, avdelningscheferna Abdi-nur Isse, Fredrik 

Cederblom samt nämndsekreteraren Anna Birgersson 

§§ 1-30 avdelningscheferna Connie Stålhäll-Wallin, Margareta Ericson, Inger Cronlund, 

Clarissa Eliasson, personalrepresentanten Kristina Wennström VISION, Carina Garby 

SACO. 

Under §§ 1-30 vid sammanträdet hade allmänheten rätt att närvara. Sammanträdet 

inleddes med information från Glad stad, ekonomisk förening, om sin verksamhet.  
Efter informationen blev det tid för frågor gällande dagens ärenden. Det formella 

sammanträdet började klockan 18.35. 

 

Utses att justera         Sus Andersson (MP) och Ole-Jörgen Persson (M) 
 

Dag för  
justering     

         21 juni 2017 

 

Sekreterare 
 

Ordförande Vice ordförande 
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§ 1   

Val av justerare och dag för justering 

Stadsdelsnämnden beslöt att utse och vice ordföranden Sus Andersson 

(MP) och Ole-Jörgen Persson (M) att justera dagens protokoll. 

Stadsdelsnämnden beslöt vidare att protokollet ska justeras  

den 21 juni 2017. 

 

Nämnden beslutade att ärende 11. Ansökan om projektmedel SEUKI 

utgår ur föredragningslistan.  

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 2  

Svar på remiss om förslag till reviderade riktlinjer för 
riksfärdtjänst 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens svar på 

remiss angående förslag till reviderade riktlinjer för riksfärdtjänst och 

överlämnar det till kommunstyrelsen. 

 

Ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat ärendet (dnr 151-673/2017) 

angående förslag till reviderade riktlinjer för riksfärdtjänst. 

Socialförvaltningen har på uppdrag av kommunfullmäktige gett 

förslag på reviderade riktlinjer utifrån beslut som togs i 

kommunstyrelsen 2016.  

 

Förvaltningen ser sammantaget positivt på förslaget till nya riktlinjer 

angående riksfärdtjänst. De nya riktlinjerna liknar till stor del 

nuvarande riktlinjer med vissa undantag. Exempelvis föreslås 

medresenärer under 26 år eller studenter betala 70 procent av vad 

resenärer 26 år eller äldre betalar samt att de strukturella ändringar 

som gjorts i förslaget bidrar till ökad läsvänlighet i riktlinjerna. 

Förvaltningen anser att ett förtydligande behövs avseende att 

ledarhund är att betrakta som hjälpmedel och därför får medtas vid 

resa i specialfordon eller taxi. 

 

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner 

tjänsteutlåtandet som svar på remissen och överlämnar det till 

Kommunstyrelsen. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 9 maj 2017. 

Dnr. 1.5.1-397/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Sus Andersson  m.fl. (MP) Anna Jonazon m.fl. (S) och Ifrah-Degmo 

Mohamed (V)  lade fram ett särskilt uttalande. 

 

”Särskilt uttalande 
Vi instämmer i förvaltningens svar men vill därutöver anföra följande: 
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Enligt riktlinjerna bör ansökan skickas in minst tre veckor innan resan 

ska äga rum. Det konstateras att vissa situationer som begravningar, 

plötslig sjukdom eller besked om biljetter kan uppkomma med kort 

varsel, men det framgår inte att resor i samband med sådana 

situationer skulle behandlas särskilt.   

 

Vi instämmer i att huvudregeln bör vara god framförhållning. Men det 

finns händelser i livet som är akuta och där det är helt omöjligt att 

planera i förväg, som exempelvis en anhörigs bortgång och 

begravning. 

 

Därför anser vi att det måste framgå att särskilda hänsyn ska tas vid 

akuta händelser. 

 

Särskilt uttalande 
Bengt Porseby (L) lade fram ett särskilt uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Även om man har en funktionsnedsättning ska man ha frihet att leva 

som andra och själv bestämma över sitt liv. Att kunna göra privata 

resor till andra delar av landet är självklart en viktig del i det. 

 

Det är mycket viktigt att beslut om riksfärdtjänst grundar sig i en 

aktuell kunskap om förhållandena inom kollektivtrafiken, inte minst 

vad gäller tillgängligheten på stationer och flygplatser vid aktuell 

veckodag och tidpunkt. 

 

Vad gäller hjälpmedel så är det viktigt att regelverket fungerar på ett 

sådant sätt att resor inte omöjliggörs eftersom den enskilde inte kan få 

tillgång till de hjälpmedel som behövs under vistelsen. För att kunna 

genomföra vistelsen kan den enskilde exempelvis behöva ta med 

personligt anpassade hjälpmedel eller träningsredskap, som måste 

användas regelbundet för att motverka smärta eller spasticitet. När 

sådana hjälpmedel inte kan tillhandahållas av besökskommunen måste 

det vara möjligt att ta med dem. 

 

Vad gäller husdjur anser vi att det hade varit behövligt att särskilja 

ledarhundar och egentliga husdjur och förtydliga vad som gäller för 

respektive kategori djur, eftersom ledarhundar snarare är att betrakta 

som hjälpmedel, även om de naturligtvis också spelar en känslomässig 

roll för användarna. Det bör även förtydligas vad som gäller för 

assistanshundar”.  
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§ 3   

Svar på remiss om motion inrätta ett trygghetsråd i 
Stockholm 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att överlämna förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på remissen till Finansroteln. 

 

Ärendet 
Stadsdelsförvaltningen har fått ”Motion (2017:8) Inrätta ett 

Trygghetsråd i Stockholm” på remiss (dnr 106-428/2017).   

 

Centerpartiet föreslår att Stockholm Stad inrättar ett Trygghetsråd som 

består av olika aktörer exempelvis polis, fastighetsägare, 

företagarföreningar, civilsamhället, skolan. Syftet är att boende och 

företagare ska ha en direkt kontaktyta gentemot polisen och 

kommunen samt att samla de insatser som redan görs och de verktyg 

som finns för att motverka otrygghet och kriminalitet. 

 

Förvaltningen anser att det på nationell och lokal nivå finns ett väl 

fungerande samarbete inom ramen för det nationella 

Brottsförebyggande Rådet och nämndens brottsförebyggande råd. Det 

nationella brottsförebyggande programmet Tillsammans mot brott 

(2016/17:126) intention är att utveckla samverkan mellan olika 

aktörer, såväl på nationell som på regional och lokal nivå.  

 

För att säkerställa gemensamma samverkansstrukturer 

föreslår förvaltningen att Stockholm Stad inväntar det antagna 

nationella brottsförebyggande programmet innan ett Trygghetsråd 

inrättas.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 26 april 2017. 

Dnr. 1.5.1-285/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 4   

Svar på remiss om kommunikationsprogram för 
Stockholms stad år 2017-2022 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att överlämna förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen om 

Kommunikationsprogram för Stockholms stad år 2017-2022. 

 

Ärendet 
Finansroteln har översänt en remiss om Kommunikationsprogram för 

Stockholms stad år 2017-2022 till samtliga stadsdelsnämnder, 

facknämnder och bolag för yttrande (dnr 179-2103/2016). 

 

Kommunikationsprogrammet är uppbyggt i tre delar. Utgångspunkter, 

mål och strategier. Strategierna ska bidra till måluppfyllelsen. 

Programmet har fyra mål:  

1. Stockholms stads kommunikation är aktiv, tillgänglig och 

trovärdig, 

2. Stockholms stads medarbetare skapar förtroendefulla 

relationer genom kommunikation, 

3. medarbetarna och stockholmarna är delaktiga i att förverkliga 

Stockholms stads vision, samt 

4. varumärket Stockholms stad är starkt.  

 

Programmet hanterar dock inte detaljerade anvisningar eller konkreta 

tillämpningar. Till stöd för implementeringen kommer 

stadsledningskontoret att genomföra utbildningsinsatser och att 

utarbeta populärversioner, verktyg och mallar. Stadsledningskontoret 

har också ansvar för att tydliggöra hur programmet knyter an till andra 

gemensamma styrdokument. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd har inga 

erinringar mot förslaget.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 9 maj 2017. 

Dnr. 1.5.1-249/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 5   

Svar på remiss om reviderade riktlinjer för omsorg på 
obekväm arbetstid i Stockholms stad 

Beslut 

1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på remiss angående reviderade riktlinjer 

för barnomsorg på obekväm arbetstid i Stockholm stad.  

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar om omedelbar justering. 

 

Ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat ärende dnr: 171-803/2017  angående 

reviderade riktlinjer för barnomsorg på obekväm arbetstid i 

Stockholm stad. 

 

Förslaget till reviderade riktlinjer innehåller förtydliganden gällande 

utbildningsnämndens ansvar för hantering av ansökningar och 

bedömning av ansökningar samt stadsdelsnämndernas ansvar för att 

placera och tillhandahålla omsorgen för förskolebarn. För elever i 

fritidshem och fritidsklubb har utbildningsnämnden motsvarande 

ansvar att placera och tillhandahålla omsorg på obekväm arbetstid. 

 

Förvaltningen ser positivt på förslaget till de reviderade riktlinjerna 

eftersom de kommer att skapa en likvärdighet i staden gällande 

bedömningen av omsorg på obekväm arbetstid. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 9 maj 2017. 

Dnr. 1.5.1-454/2017 

 

Förslag till beslut 
Sus Andersson m.fl. (MP), Anna Jonazon m.fl. (S) och Ifrah-Degmo 

Mohamed (V) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom 

förvaltningens förslag. 

 

Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) ställde sig bakom förvaltningens 

förslag. 

 

Bengt Porseby (L) lade fram ett eget förslag till beslut och föreslog att 

nämnden skulle ställa sig bakom det. 
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Reservation  
Reservation anmäldes av Bengt Porseby (L) till förmån för eget 

förslag: 

 

”Förslag till beslut 
Att som svar på remissen anföra följande. 

 

Vi har tidigare framfört det stora behov som finns av en trygg 

barnomsorg i de fall den ges på kvällar och nätter. Barnets trygghet 

måste stå i fokus. Vi avstyrkte därmed förändringen 2015, som 

innebar att även barnomsorg på obekväm arbetstid och på nätter i 

första hand skulle genomföras i lokaler för ändamålet och inte i 

barnets hemmiljö, något som de allra flesta tidigare hade valt. För 

många av dessa är det ett rätt stort ingrepp i barnets och familjens 

rutiner att barnet i stället regelbundet ska sova på nattis istället för i 

hemmet. 

 

Nu tas ytterligare ett steg ifrån den småskaliga, trygga omsorg som 

barn är i behov av på kvällar och nätter. Med förslaget att minst två 

medarbetare ska finnas på plats hela tiden styr man mot mer storskalig 

omsorg med många barn i samma verksamhet. Det är inte att utgå från 

barnets behov. Och med tanke på att de allra flesta föräldrar med detta 

behov väljer att lösa omsorgen på annat sätt än via nattis är det svårt 

att se varför kommunen inte skulle ha råd att se till barnens behov i 

första hand”. 
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§ 6  

Svar på samråd om förslag till detaljplan för fastigheten 
Astern 2 m. fl. i stadsdelen Solhem 

Beslut 
1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att överlämna 

stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande som svar på samrådet. 

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar om omedelbar justering. 

 

Ärendet 
Stadsbyggnadskontoret har inbjudit till samråd enligt 5 kap 11 § PBL 

(2010:900) angående ett detaljplaneförslag i Solhem. 

 

Detaljplaneförslaget innebär möjlighet för avstyckning av 

fastigheterna Astern 2 och Astern 13 och därmed möjlighet att 

uppföra ytterligare två småhus i kvarteret. 

 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning ställer sig positiv till 

planförslaget. Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning anser dock att det 

vid framtida avstyckningar av tomter i Solhem bör hänsyn tas till 

områdets helhet och de avstyckningar som redan gjorts i området. I 

övrigt har stadsdelsförvaltningen inget att erinra. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 maj 2017. 

Dnr. 1.5.3-433/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 7  

Svar på samråd om förslag till detaljplan för 
Tenstaterrassen , överdäckning av E18/Hjulstavägen i 
stadsdelarna Tensta och Hjulsta 
 

Beslut 
1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att överlämna 

stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande som svar på samrådet. 

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar om omedelbar justering. 

 

Ärendet 
Stadsbyggnadskontoret har inbjudit till samråd enligt 5 kap 11 § PBL 

(2010:900) angående detaljplaneförslag för överdäckning av E18 i 

Tensta. Planarbetet syftar till att möjliggöra bebyggelse vid 

överdäckningen, den så kallade Tenstaterrassen, av nya E18 och 

Hjulstavägen. Förutom bostäder rymmer planförslaget bland annat en 

förskola, vårdboende, parkmark och parkeringshus. 

 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning ställer sig positiv till planförslaget 

samt lämnar följande synpunkter. Ur hälsosynpunkt bör alternativa 

platser för förskola och vårdboende utredas. Förskolegårdens storlek, 

kapacitet och volymer bör redovisas. 

Grundvattenförhållanden bör utredas och den aktör som ska ansvara 

för driften av den planerade dammen behöver säkerställas. Det bör 

vara säkert och tillgängligt ur trafiksynpunkt till och från planområdet 

för vårdboendets anhöriga och personal samt för dem som hämtar och 

lämnar på förskolan. Det är önskvärt med värmeslingor på vägar och 

trappor ned till Järvafältet. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 16 maj 2017. 

Dnr. 1.5.3-458/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 8   

Månadsrapport 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att godkänna 

månadsrapporten. 

 

Ärendet 
Sammantaget prognostiseras en budget i balans efter 

resultatöverföringar.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 juni 2017.  

Dnr. 1.2.1-123/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 9   

Inkriktningsbeslut om ny förskola på Bifrostvägen 

Beslut 
1.  Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att godkänna inriktningen 

att bygga en ny förskola på Bifrostvägen 2, Spånga, till en 

hyreskostnad av cirka 2,1 mnkr per år och med en uppskattad 

investeringsutgift på 40 mnkr,  

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att uppdra åt 

stadsdelsförvaltningen att beställa förslagshandlingarna inför 

genomförandeskedet hos Skolfastigheter i Stockholm AB, SISAB,  

3. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att hemställa hos 

Kommunstyrelsens ekonomiutskott om godkännande av inriktningen 

med att bygga en ny förskola på Bifrostvägen 2 Spånga, till en 

uppskattad hyreskostnad av cirka 2,1 mnkr per år och med en 

uppskattad investeringsutgift med 40 mnkr.  

4.  Spånga-Tensta stadsdelsnämnd förordar att i det fortsatta arbetet 

ska förskolan byggas och certifieras som miljöbyggnad guld 

5. Beslutet justeras omedelbart  

Det förslag till ny förskola som nu föreligger innebär att miljökrav 

ställs på certifieringsnivån Miljöbyggnad Silver från 

certifieringsorganet Sweden Green Building Council (SGBC). Denna 

nivå är enligt Stockholms stads budget miniminivå för nya förskolor.  

Vi anser att höga miljökrav ska ställas på byggnader som ska vara 

barns dagliga vistelseort, och som ska användas under flera decennier 

framöver. Vi anser därför att certifieringen ska ligga på nivå guld. Vi 

kan konstatera att nivå guld redan med framgång tillämpats 

exempelvis vid Lugnets skola i Hammarby sjöstad. 

Nivå guld innebär bland annat att så kallade utfasningsämnen inte ska 

förekomma i byggnaden. Utfasningsämnen betraktas som särskilt 

farliga och definieras av Kemikalieinspektionen – det är ämnen som 

kan ge cancer, minska chansen att få barn, att foster skadas mm. På 

nivå silver ska det finnas en dokumentation över vilka 

utfasningsämnen som ingår. I Stockholms stads kemikalieplan 

konstateras att ”Utfasningsämnen har så allvarliga egenskaper att de 

bör fasas ut och inte alls användas”. Det framgår också att barn och 

ungdomar ska skyddas särskilt.  
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Nivå guld innebär också tuffare krav på bland annat 

energianvändning, vilket går i linje med stadens inriktningsmål om ett 

klimatsmart Stockholm. Vi ser gärna att byggnaden drar nytta av 

solvärme/solel. 

Ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning har undersökt möjligheten att 

bygga en förskola på Bifrostvägen 2, fastigheten Abjörn i område 

Solhem, Spånga. En förskola under Skolfastigheter i Stockholm AB 

(SISAB) förvaltning fanns tidigare på samma plats. Förvaltningen ser 

ett ökat behov av att förskoleplatser i sydöstra delen av området 

Solhem i Spånga med start under perioden 2022-2025. Förvaltningen 

ser också ett behov av att växla ut ett antal äldre förskolelokaler i 

närområdet då dessa inte är ändamålsenliga och några är uppförda 

med tillfälliga bygglov. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 17 maj 2017. 

Dnr. 1.1-347/2017 

 

Förslag till beslut 
Sus Andersson m.fl. (MP), Anna Jonazon m.fl. (S) och Ifrah-Degmo 

Mohamed (V) lade fram ett eget förslag till beslut och föreslog att 

nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 

Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) ställde sig bakom förvaltningens 

förslag. 

 
Bengt Porseby (L) ställde sig bakom MP+S+V:s förslag. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Sus Andersson (MP) ställde förslagen mot varandra och 

fann att nämnden hade beslutat att anta MP+ S+V:s förslag. 

 

Reservation  
Reservation anmäldes av Ole-Jörgen Persson (M), Dennis Wedin (M), 

Markku Sirviö (M), Markus Brigander (M) och Annika Rosenberg 

(M) till förmån för förvaltningens förslag till beslut: 

 

”Förslag till beslut 

1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att godkänna inriktningen 

att bygga en ny förskola på Bifrostvägen 2, Spånga, till en 

hyreskostnad av cirka 2,1 mnkr per år och med en uppskattad 

investeringsutgift på 40 mnkr, 
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2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att uppdra åt 

stadsdelsförvaltningen att beställa förslagshandlingarna inför 

genomförandeskedet hos Skolfastigheter i Stockholm AB, SISAB, 

3. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att hemställa hos 

Kommunstyrelsens ekonomiutskott om godkännande av 

inriktningen med att bygga en ny förskola på Bifrostvägen 2 

Spånga, till en uppskattad hyreskostnad av cirka 2,1 mnkr per år 

och med en uppskattad investeringsutgift med 40 mnkr. 

4. Omedelbar justering”. 
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§ 10  

Ansökan för bidrag till politikerveckan Järva 10-18 juni 
2017  

Beslut 

1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att bevilja The Global 

Village 200 000 kronor i verksamhetsstöd för att arrangera 

politikerveckan i Järva 10-18 juni 2017, samt  

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att The Global Village ska 

återredovisa hur beviljat bidrag använts. 

 

Ärendet 
Föreningen The Global Village arrangerar den 10-18 juni 2017 

politikerveckan i Järva på Spånga idrottsplats och ansöker från 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd om ett verksamhetsstöd om 400 000 

kronor. Evenemanget syftar till att skapa bättre förutsättningar för de 

boende i Järvaområdet att engagera sig i politiken och att öka 

valdeltagandet genom att låta de lokala invånarna delta i diskussioner 

med politiker. Förvaltningen är positiv till arrangemanget som ligger i 

linje med stadens mål om att stärka den representativa demokratin och 

öka valdeltagandet i de delar av staden där det är lågt. Förvaltningen 

har tagit del av föreningens budget för arrangemanget och kan 

konstatera att det finns en potential avseende hyresintäkter för tält 

med uppskattningsvis ett antal hundratusen kronor utöver de intäkter 

som redovisats i ansökan. Mot bakgrund av detta föreslår 

förvaltningen att nämnden beviljar föreningen ett bidrag om 200 000 

kronor.   

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 1 juni 2017. 

Dnr. 5.2-52/2017 

 
Mecide Gulenay (S) anmälde jäv och lämnade lokalen. Celal Altun (S) 
Tjänstgjorde i Mecide Gulenays ställe. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 11   

Ansökan om projektmedel SEUKI  

Ärendet utgick. 
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§ 12   

Nämndsammanträde på annan plats i stadsdelsområdet 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar: 

att förlägga ett av stadsdelsnämndens sammanträden hösten 2017 till 

Hjulsta, och ger stadsdelsförvaltningen uppdraget att arrangera detta. 

 

Stadsdelsnämnden tackar förvaltningen för utredningen i frågan om 

att hålla nämndsammanträde på annan plats i stadsdelsområdet, och 

ser fram emot att kommande år kunna hålla ett möte i Hjulsta och ett i 

Bromsten, förutom på de vanliga platserna Spångafolkan och Tensta 

Träff. 

 

Sammanträdesdatum och platser för kommande år fastställs som 

brukligt på årets sista nämndsammanträde. 

 

Ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutade den 17 november 2016, § 8, 

att uppdra åt förvaltningen att undersöka möjligheten att förlägga ett 

till två sammanträden under året till annan plats i stadsdelsområdet.  

 

Förvaltningen har undersökt möjligheterna och kommit fram till att 

det är möjligt att genomföra ett nämndsammanträde i samlingslokalen 

på Fristads servicehus och i matsalen på Hjulsta grundskola.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 9 maj 2017. 

Dnr. 1.1-745/2016 

 

Förslag till beslut 
Sus Andersson m.fl. (MP), Anna Jonazon m.fl. (S) och Ifrah-Degmo 

Mohamed (V) lade fram ett eget förslag till beslut och föreslog att 

nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 

Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Bengt Porseby (L) ställde sig 

bakom MP+S+V:s förslag. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden Sus Andersson (MP) fann att nämnden hade beslutat att 

anta MP+ S+V:s förslag. 
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§ 13  

Revidering av delegationsordning 

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner revidering av delegationsordningen i 

enlighet med tjänsteutlåtandet. 

 

Ärendet 
Förvaltningen föreslår att delegationsordningen förenklas i sin 

utformning gällande ärendegrupp 8 (äldre, funktionsnedsättning och 

socialpsykiatri) samt att tillägg av insatser görs utifrån stadens 

riktlinjer för verksamhetsområdet.  

 

Ändringar i ärendegrupp 6 och 7 (barn och unga samt vuxen-

missbruk) görs i syfte att förtydliga ansvar och förenkla arbetssätt för 

socialsekreterarna.  

 

Förvaltningen reviderar nummerordning och andra redaktionella 

ändringar efter fastställande i nämnden. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 22 maj 2017. 

Dnr 1.1-503/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 14   

Rutin för synpunkter och klagomål 

Beslut 
Spånga- Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga rutinen till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
I stadens kvalitetsstrategi ställs krav på en systematisk synpunkts- och 

klagomålshantering för att kunna använda medborgarnas och 

brukarnas synpunkter till att utveckla verksamheten.  

 

Förvaltningens synpunktshantering har saknat en tydlig linje och det 

har varit svårt att sammanställa och analysera inkomna synpunkter på 

förvaltningsövergripande nivå. Därför tar förvaltningen fram en rutin 

för synpunktshantering. 

  

Avdelningen för analys och kvalitet har tagit fram en rutin för 

synpunktshantering som anger att alla muntliga och skriftliga 

synpunkter och klagomål ska vara ett stöd i utvecklingen av 

verksamheten. I ärendet beskrivs rutinen. 

  

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 3 april 2017. 

Dnr. 1.1-264/2016 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 15   

Revisionarapport Tensta Marknad 2016 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga revisionsrapporten 

till handlingarna  

 

Ärendet 
Den 18 maj 2016, § 9, beslutade Spånga-Tensta stadsdelsnämnd bland 

annat att godkänna stadsdelsförvaltningens förslag på arrangör, 

kostnadsramar, utvärderingskriterier och återrapportering för 

nämndens medfinansiering av scen, elektricitet och trygghetsåtgärder 

under Tensta Marknad 2016. 

 

Stadsdelsnämnden tog den 30 mars 2017, § 23, del av en återrapport 

rörande Tensta marknad 2016 från Glad Stad Ekonomisk förening. 

Stadsdelsnämnden beslutade att lägga återrapporten till handlingarna. 

Stadsdelsnämnden angav att de dessutom emotsåg en revisionsrapport 

i enlighet med förvaltningens tjänsteutlåtande den 9 maj 2016 

(ekonomiskt resultat för hela marknaden, bokföring med marknaden 

tydligt spårbar, och en revisionsrapport över marknaden upprättad av 

auktoriserade revisor). 

 

Föreningen Glad Stad har den 12 maj 2017 inkommit med en 

revisionsrapport, utdrag ur huvudbok, samt resultatrapport för 

projektet Tensta marknad. Förvaltnings föreslår att nämnden lägger 

revisionsrapporten till handlingarna.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 19 maj 2017. 

Dnr. 1.2.5-159/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 16  

Nominering av Fridagruppens dagliga verksamhet och 
sysselsättning och medborgarkontoret till Stockholms 
stads Kvalitetsutmärkelse 2017 
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden nominerar Fridagruppens dagliga verksamhet 

och sysselsättning till Stockholms stads Kvalitetsutmärkelse 2017. 

2. Stadsdelsnämnden nominerar medborgarkontoret till Stockholms 

stads Kvalitetsutmärkelse 2017. 

 

Ärendet 
Kvalitetsutmärkelsen är Stockholms stads årliga pris för att 

uppmärksamma och belöna framgångsrik verksamhetsutveckling 

genom att lyfta fram förebilder och goda exempel inom staden.  

 

Deltagande enheter granskar grundligt sin verksamhet och 

Kvalitetsutmärkelsen fungerar på så vis som ett verktyg för att 

underlätta arbetet med kvalitetsutveckling i staden i stort.  

 

Stadsdelsförvaltningen föreslår att nämnden nominerar Fridagruppens 

dagliga verksamhet och sysselsättning, och medborgarkontoret till 

Stockholms stads Kvalitetsutmärkelse 2017. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 24 maj 2017. 

Dnr 1.1-512/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 17   

Anmälan av Socialnämndens rapport om barnfamiljer med 
socialtjänstkontrakt i Stockholms stad som lever under 
osäkra boendeförhållanden.  
Kartläggning januari 2017 

Beslut 
Spånga – Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga socialnämndens 

rapport till handlingarna. 

 

Ärendet 
Socialnämnden har inkommit med ”Rapport om barnfamiljer med 

socialtjänstkontrakt i Stockholms stad som lever under osäkra 

boendeförhållanden. Kartläggning januari 2017”, diarienummer 3.1.1-

119/ 2017.  

 

Staden har sedan 2004 genomfört kartläggning av antalet barnfamiljer 

som saknar stadigvarande bostad och som har kontakt med 

socialtjänsten i staden. Kartläggningen visar att under januari 2017 

hade socialtjänsten kontakt med 342 barnfamiljer som saknade 

stadigvarande boende. Av dessa hade 62 familjer (18 procent) 

rapporterats in av Spånga- Tensta stadsdelsförvaltning.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 9 maj 2017. 

Dnr. 1.6-422/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 18   

Anmälan av Socialnämndens årsrapport 2016, 
Avtalsuppföljning socialtjänst och LSS-verksamhet 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga socialnämndens 

rapport till handlingarna. 

 

Ärendet 
Socialnämnden redovisar i sin årsrapport 2016 resultatet från 

genomförda avtalsuppföljningar av verksamheter i enskild regi som 

utför socialtjänst och insatser enligt lag om 

stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS).  

 

Uppföljningen samordnas av socialförvaltningen och genomförs i 

samarbete med stadsdelsförvaltningarna. Under år 2016 har 99 

verksamheter följts upp.  

 

Resultatet visar att huvuddelen av leverantörerna möter avtalens krav, 

men att det i vissa fall funnits behov av viss förbättring inom något 

område eller rättelse för att uppfylla kraven. Rättelse har begärts från 

ett antal leverantörer, framförallt när det gäller personalens kompetens 

och verksamhetens lokaler. Återbesök har gjorts i vissa fall, främst 

med anledning av brister i den sociala dokumentationen kring 

brukarna. Ett fåtal avtal har hävts av socialförvaltningen eller sagts 

upp då leverantören inte kunnat påvisa rättelse på ett tillfredsställande 

sätt. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 22 maj 2017. 

Dnr. 1.6-351/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 19   

Anmälan av Socialnämndens Översyn av stadens budget- 
och skuldrådgivning 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger ”Översyn av stadens budget- och 

skuldrådgivning” för 2017 till handlingarna. 

 

Ärendet 
För att uppnå Stockholms stads vision om att medborgare 

erbjuds jämlika livchanser och välfärd av hög kvalitet har en 

översyn av stadens budget- och skuldrådgivning genomförts med fokus 

på ett likställt arbete över staden. 

 

Översynen har skett i samarbete mellan socialförvaltningen och 

stadsdelsförvaltningarnas avdelnings- och enhetschefer samt 

budget- och skuldrådgivare. Sammantaget upplever de flesta 

medverkande att verksamhetsområdet behöver utvecklas för att bli 

mer likställt över staden.  

 

Socialförvaltningen anser att utveckling av verksamhetsområdet bör vara 

prioriterat kommande år och ske i samarbete med 

stadsdelsnämnderna. Socialförvaltningen föreslår att 

verksamhetsområdet fortsatt är lokalt organiserat med anledning av att 

medborgare ska kunna ges stöd och service i sin närmiljö och att 

förvaltningarna kan anpassa verksamheten efter lokala förutsättningar. 

 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 maj 2017. 

Dnr. 1.6-352/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 20   

Fördelning av medel från Myndigheten för ungdoms- och 
civilsamhällsfrågor, bidrag till sommarlovsaktiviteter 

Beslut 

1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att godkänna hur medlen 

från Myndigheten för ungdoms- och civilsamhällsfrågor, för att 

genomföra sommaraktiviteter för ungdomar för ungdomar mellan 

6-15 år, används.  

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga redovisningen 

av den utökande egenregiverksamheten till handlingarna. 

3. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lämna ett bidrag på 

50.000 kronor till den ideella föreningen Global Village för Järva 

filmfestival (vecka 31). 

4. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att godkänna att följande 

aktiviteter direktupphandlas av förvaltningen.  

• Konstkollo på Tensta konsthall (4 juli – 11 augusti). 

• Teater/Cirkus på Eggebygård (vecka 31-32). 

• Prova på Friidrott på Spånga IP (vecka 26-28). 

• Simskola (4 dagar/vecka under veckorna 24-27 och  30-32). 

5. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att de ideella föreningar 

som erhåller bidrag/ersättning ska återredovisa hur beviljat 

bidrag/ersättning använts. 

 

Ärendet 
Stockholms stad har 2017 beviljats 10,1 mnkr i stöd från Myndigheten 

för ungdoms- och civilsamhällsfrågor för att genomföra 

sommaraktiviteter för ungdomar för ungdomar mellan 6-15 år. 

Stadsledningskontoret, avdelningen för välfärdsstyrning, har fördelat 

ut dessa medel till stadsdelsnämnderna. Spånga-Tensta 

stadsdelsnämnd har erhållit 800.000 kronor. Förvaltningen har 

planerat tio egenregiverksamheter enligt tjänsteutlåtandet nedan samt 

fyra upphandlade aktiviteter för erhållna medel. Vidare lämnas ett 

bidrag för till ideella föreningen Global Village för genomförandet av 

Järva filmfestival.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 1 juni 2017. 

Dnr 5.2-551/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 21   

Svar på skrivelse om obligatoriska samtal när ungdom 
påträffats påverkad eller anmälts för brott 

Beslut 
Spånga- Tensta stadsdelsnämnd beslutar att överlämna förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 
Förvaltningen har av Bengt Porseby, Liberalerna, fått skrivelse om 

obligatoriska samtal när ungdom påträffats påverkad eller anmälts för 

brott. På sammanträde 30 mars 2017 §44 beslutade Spånga- Tensta 

stadsdelsnämnd att ge förvaltningen i uppdrag att bereda Bengt 

Porsebys (L) skrivelse och återkomma till nämnden.  

 

I skrivelsen önskas svar på frågorna om förvaltningen håller samtal 

inom 48 timmar, om polisen närvarar vid dessa samtal samt om 

polisen inte närvarar vilken dialog förvaltningen har med polisen i 

syfte att få polisen att medverka. 

 

Samtal förs alltid med ungdomar och vårdnadshavare i de fall en 

ungdom påträffats påverkad eller anmälts för brott. Samtalet kan 

utföras av enbart förvaltningen eller tillsammans med anmälare 

exempelvis polis eller skola. Förvaltningen anser att samverkan med 

polisen är välfungerande, inom ramen för den lokala 

samverkansöverenskommelsen. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 19 maj 2017. 

Dnr. 1.6-357/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Bengt Porseby (L) lade fram ett särskilt uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Enligt grundöverenskommelsen skall ungdomen kallas inte bara till 

möte, utan vitsen är att samtalet skall hållas fortast möjligt inom 48 

timmar där polis, föräldrar, skolpersonal kallas in omedelbart.  
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Vitsen med att agera snabbt är ju att den unge inser att samhället inte 

accepterar den unges beteende.  

 

Att avvakta med att kalla ungdomen föräldrar, skolpersonal och polis 

om det anses vara ett enklare brott med ett brev till de inblandande är 

inte tillräckligt. Denna hantering kan dra ut på tiden i onödan och 

effekten av ett snabbt agerande försvinner”.   
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§ 22   

Svar på skrivelse om regnbågsflaggor och aktiviteter  i 
Spånga-Tensta under pride-veckan 2017 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga tjänsteutlåtandet till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning har fått skrivelsen 

”Regnbågsflaggor i Spånga-Tensta under Pride-veckan 2017” av Ole- 

Jörgen Persson (M).  

 

Nämnden återremitterade den 20 april 2017 § 18 den delen av 

skrivelsen som rör uppdraget att ta kontakt med organisationen 

Stockholm Pride för att undersöka möjligheterna att arrangera ett 

seminarium eller liknande i stadsdelen under Pride-veckan för att belysa 

HBT-personers livsvillkor i förorten. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 10 maj 2017. 

Återremitterat i april-nämnden. 

Dnr. 1.6-103/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 23   

Svar på medborgarförslag om webbsända 
nämndsammanträden 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att inte webbsända 

nämndsammanträde eller allmänhetens frågestund. 

 

Ärendet 
Det har inkommit ett medborgarförslag om att stadsdelen ska 

websända sina nämndsammanträden. Medborgarförslaget har 

behandlats av stadsdelsnämnden vid två tillfällen.  

 

Vid nämndsammanträdet den 25 augusti 2016, §18, beslutade 

stadsdelsnämnden att återremittera ärendet för att utreda om det även 

det öppna forumet innan nämnden kunde webbsändas. Vid 

nämndsammanträdet den 17 november 2016, § 16, beslutade nämnden 

bland annat att uppdra till stadsdelsförvaltningen att närmare 

undersöka vilka begränsningar som den nya EU-förordningen om 

dataskydd, som börjar gälla i maj 2018, medför för webbsändningar 

av nämndsammanträde, samt att förvaltningen utarbetar tydlig 

information och bra rutiner för att kränkningar av enskilda inte ska 

kunna ske.  

 

Komplexiteten och ansvarsfrågan är svår eftersom nämnden önskat att 

även det öppna forumet med frågestund och information webbsänds. 

Med hänsyn till att en eventuell kränkning till viss del styrs av den 

enskildes uppfattning av situationen och inte ett tydligt regelverk 

föreslår förvaltningen att webbsändning av det öppna forumet inte 

genomförs. Det är även svårt att bedöma eventuella kränkningar under 

direktsändning. Vidare gör förvaltningen den bedömningen, med 

hänvisning till det låga intresset av Farsta stadsdelsnämnds 

webbsändningar, att nämndsammanträdet inte heller webbsänds.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 18 maj 2017. 

      Dnr. 1.2.4-76/2016 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Sus Andersson  m.fl. (MP) Anna Jonazon m.fl. (S) och Ifrah-Degmo 

Mohamed (V)  lade fram ett särskilt uttalande. 
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”Särskilt uttalande 
Vi beklagar att det idag inte går att hitta någon fungerande modell så 

att såväl stadsdelsnämndssammanträde som allmänhetens frågestund 

samt informationspunkten innan sammanträdet går att webb-teve-

sända. Vi förutsätter att staden fortsätter att hålla sig ajour med den 

juridiska och tekniska utvecklingen för att förhoppningsvis senare 

kunna presentera en lösning som går att använda i alla 

stadsdelsområden”. 
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§ 24  

Svar på medborgarförslag om mötesplats för kvinnor 

Beslut 

1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lämna över detta 

tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget.  

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd ger förvaltningen i uppdrag att 

utreda möjligheten att driva en mötesplats för kvinnor i 

kommunal regi. 

 

Ärendet 
Förvaltningen har mottagit ett medborgarförslag om en önskan att 

stadsdelen ska starta en föreningsoberoende kommunal mötesplats för 

kvinnor.  

 

Förvaltningen ser positivt på medborgarinitiativ som bidrar till att öka 

kvinnors organisering och synlighet i det offentliga rummet.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 maj 2017. 

Dnr. 1.2.4-743/2016 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 



 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
                   15 juni 2017 

Blad 32 

 

  

§ 25   

Anmälan av medborgarförslag om nattvandring och 
skyltning för att hindra mopedåkning 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i uppdrag 

att bereda inkommet medborgarförslag om nattvandring och skyltning 

för att hindra mopedåkning. 

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 maj 2017. 

Dnr. 1.2.4-400/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 26   

Anmälan av tjänstemannabeslut fattade på delegation 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga delegationsbesluten 

till handlingarna. 

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 maj 2017. 

Dnr 1.1-125/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 27  

Protokoll från näringslivsrådet 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga protokoll från den 

12 april 2017 till handlingarna. 

 

Ärendet 
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 12 april 2017 

anmäldes. 

Dnr. 1.1-7/2017 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 28  

Anmälan av inkomna och upprättade handlingar under maj 
2017 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Förteckningen finns i pärm på sammanträdet.  

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 29  

Kurser och konferenser 

Inbjudan till ”Hedersrelaterat våld och förtryck” den 27 september 

2017 i Växjö. 

 

Inbjudan till ”Mötesplats Storsthlm 2017” den 5 oktober 2017 i 

Munchenbryggeriet. 

 

Inbjudan till ”Agenda 2030 – från globalt till lokalt” den 7-8 

september 2017 i Växjö. 

 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att två från majoriteten och 

två från oppositionen får gå på respektive inbjudningar och att arvode 

utgår. 
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§ 30   

Information, nämndens och förvaltningens frågor 

I pärm på sammanträdet anmäldes inkomna protokoll med mera, § 30, 

bilaga 1. 

 

Per Kjellander informerade om de synpunkter som har inkommit till 

nämnd och förvaltning om medborgarkontoret. 

 

Per Kjellander informerade om att förvaltningen ska prova på att ha 

ett mobilt medborgarkontor för medborgarna i samband med 

nämndsammanträden ( 1 timma innan sammanträdet börjar). 

 

Per Kjellander presenterade nya HR-chefen Clarisa Eliasson. 

 

 

 

 

 
 


